

## STUDENT LAPTOP PROGRAM

FOR THE 2023-2024 SCHOOL YEAR

Dear Grade 2 Parents,

ABS is excited to announce our NEW Windows Laptop program for second graders.

Starting from 2023-2024 Academic School year, Grade 2 students will have the opportunity to work on Windows Laptop as part of their classroom activities.

Our goal is to ensure the Grade 2 students are well-equipped and familiar with digital resources. These will prepare them for technology-driven educational programs as they progress to higher grade levels.





- Laptops will be available to use in the classroom only, under supervision of the teacher
- Wi-Fi connectivity in all Grade 2 Classrooms
- Portable Laptop carts in each Grade 2 classroom for secure storage and charging
- Access to online resources such as: IXL, Office 365, E-Books, DIBELS, MAP testing, Discovery Education and much more



















## الصف الثاني پرنامج حواسیپ الطلاب

للعام الدراسي 2023-2024

أولياء أمور طلبة الصف الثاني الأعزاء

يسر ABS أن تعلن عن وجود كمبيوتر لاب توب Windows جديد لطلبة الصف الثانى

بدء من العام الدراسي 23-24 سيكون لدى طلبة الصف الثاني الفرصة قي استخدام Windows laptop كجزء من الحُصص الدراسية اليومية في المدرسة.

هدفنا الأساسي هو التأكد من قدرة طلبة الصف الثاني من استخدام التكنولوجيا الرقمية، مما يؤهلهم في التمكُّن من تعلم البرامج التكنولوجية في الصفوف الأكبر.





- ☑ ستكون أجهزة اللاب توب متاحة للاستخدام داخل الفصول فقط وتحت أشراف معلم الصف.
- 🔽 سيكون الأنترنت متاح داخل فصول الصف الثاني.
  - 🔽 يوجد عربات لشحن أجهزة اللاب توب و تخزينها داخل کل صف.
- 🗸 سيمكنهم ذلك من استخدام المصادر التعليمية عن طريق الأنترنت مثل: IXL, Office 365, E-Books, DIBELS, MAP testing, Discovery Education and much more

50 دينار إلزامياً رسوم الخدمات التقنية لأُجهزة اللاب توب لطلبة الصف الثاني.









